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Zápis  

  Z Členské schůze SKPK HK konané dne 27.ledna 2020 v kuželně v Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na CS - viz příloha 

Program: 

Členskou schůzi zahájil místopředseda SKPK HK Martin Šolc, který byl Výkonným 

výborem pověřený k vedení schůze. Konstatoval, že je přítomno 22 řádných členů 

z celkového počtu 32 řádných členů klubu. Členská schůze byla tedy usnášeníschopná. – 

seznam přítomných je přílohou zápisu. Byl schválen program Členské schůze bez doplnění 

nad rámec pozvánky. Byli schváleni zapisovatelé pan Vágner a pan Němeček, ověřovatelé 

zápisu paní Fialová a pan Velda. 

Předseda přednesl zprávu o činnosti  klubu v roce 2019 a informoval o aktuálním 

stavu členské základny k 1.1.2020.  

Paní Fialová informovala o výsledku hospodaření klubu za rok 2019 včetně vyčíslení 

hodnoty majetku klubu k 31.12.2019. 

Pan Gütler seznámil přítomné se zprávou Kontrolní a revizní komise k datu 

31.12.2019. 

Pan Víšek přednesl zprávu o plánované činnosti na rok 2020. 

V dalším bodu programu pan Prokop podal informaci o provozu kuželny v roce 2019, 

stavu v oblasti odpracovaných hodin a upozornil na nové složení skupin na brigády včetně 

nových odpovědných vedoucích skupin. Výkonný výbor poděkoval za nadprůměrný 

odpracovaný počet hodin pánům Pardubskému a Kuchařovi za trénování a starost o mládež. 

Byla diskutována činnost členů při plnění úkolů dozoru na kuželně. V souvislosti s tím 

byli členové znovu upozorněni na řádné vyplňování příjmových dokladů a zpracování 

výsledků z HALK (návod na ploše PC v kuželně). 

Dále byli členové klubu seznámeni s nutností předkládat účetní doklady k proplacení 

vždy v daném účetním roce, resp. po předchozí dohodě s hospodářem nejpozději do 5.dne 

roku následujícího. 

Diskuse: 

Zajištění avizace novinek vystavených na webu klubu – zajistí pan Němeček pro 

všechny členy, kteří mají mailovou schránku. VV připraví nový způsob předávání služeb a 
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přípravy kuželny na hraní. Bylo schváleno přeložení volební ČS z 11/2020 na 1/2021. 

Členové byli upozorněni na nulové příjmy klubu v oblasti sponzorských darů a vyzváni 

k aktivitě při shánění sponzorů. Pan Šolc vyzval všechny členy ke včasné platbě členských 

příspěvků. Pan Prokop opětovně upozornil na zákaz požívání alkoholu a ostatního pití ve skle 

v hracím prostoru, zároveň na opatření zakazující hru dětí do 10 let a pravidla pro dozor 

rodičů při akcích. Pan Kuchař podal návrh na proplácení cestovních náhrad členům pro 

zápasy Seniorligy – schváleno.  

 Zásadní body diskuse a její závěry jsou zapracovány v usnesení, které bylo členskou schůzí 

schváleno.  

                                       Ing. Jiří VÁGNER  v.r. 

Zapsal: 

J. Němeček v.r.      předseda SKP Kuželky HK 
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P. Fialová v.r.       V. Velda v.r. 


